
Styremøte 24.mars 2022. Oslomet. 

 

Til stede: Anne Marit Stane, Anne Lise Ytreberg, Nina Skjelstad, Nicholas Moltzau, Elizabeth 

Wilhelmsen, Stine Haakensen, Christian Ekeren. 

 

Sak 1: Referat fra sist møte.  

- Admin på fb-gruppper: Feste innlegg om årsmøte så det ikke forsvinner i alt annet.  

- Medlemsutsendelse fra PR-komiteen: Sjekke om den siste er sendt ut 

- Årsmeldinger fra komiteer: Mottatt fra komiteene. 

Sak 2: FCI-representant: Forslag fra LP-komiteen om at Bjørn Ivar Svendsen skal velges som FCI-

representant. Styret støtter forslaget. 

 

Sak 3: Forberedelser til årsmøtet: 

Må ha møteleder: Jon G. Olsen har sagt ja. 

Medlemslister: Må skrives ut. Den som skal skrive ut må ha tilgang til NKKs sider. Elizabeth og Anette 

har tilgang. 

Loddbok: må kjøpes inn. Elizabeth handler inn.  

Kaffe/kake/frukt/brus: Vi kjøper inn kjeks, frukt og brus. 1 ½-litere med brus og kopper. Elizabeth 

handler inn. Bestiller marsipankake, i forbindelse med 50-årsjubileum. Christian bestiller kake, kaffe, 

kaffefilter og termokanner. Nicholas tar med kaffetrakter fra Kløfta.  

Styret møter en time før, kl 18.  

Eventuelt utdeling av priser, vi sjekker opp om komiteene skal dele ut noen hederspriser. 

Blomster: kjøpes inn til avtroppende medlemmer fra styret/komiteer. Bestille 6 blomster. Elizabeth 

ordner. 

Legge ut på fb-grupper uka før møtet: Vi byr på kaffe, frukt og jubileumskake: 

Sak 4: reglement for trening i hallen. Anne Lise legger ut forslag på styret sin fb-gruppe, styret 

kommenterer.  

Sak 5: 50-årsjubilem: Stovner HK fyller 50 år i år. Styret foreslår en aktivitetsdag på Lillo arena på 

høstparten. Tar det videre på neste møte når komiteene er med. Forslag om en jubileumsfest også.  

Sak 6: Svar til Geir på mottatt mail: 

Saken er behandlet.  

Sak 7: Kartlegging av driftkomiteens oppgaver. Anne Lise legger ut info/spm på fb-siden til styret. Ser 

på det til neste møte.  

Sak 8: Autosvar på e-post. Vi lager en autosvartekst som svar på mottatte mailer til styret. Dette gjør 

det enklere å se at mailer er mottatt. 



 

 

 


